

Title (en)
Device for roofing work.

Title (de)
Vorrichtung für Dacharbeiten.

Title (fr)
Dispositif pour travaux de couverture.

Publication
EP 0093347 A2 19831109 (DE)

Application
EP 83103947 A 19830422

Priority
DE 8212391 U 19820429

Abstract (en)
The device consists of a frame (1) which carries a seat and to which receiving, fastening or suspending devices (3, 4) for tools or aids are also attached. The frame is connected to parallel supports (5) which are pivotable about mutually parallel shafts (7). Rollers (6), with which the frame is supported on the two roof surfaces in the vicinity of the ridge, are mounted on the supports. As a result, the frame can move along the ridge.
<IMAGE>

Abstract (de)
Die Vorrichtung besteht aus einem Gestell (1) das einen Sitz trägt und an dem auch Aufnahme-, Befestigungs- oder Aufhängevorrichtungen (3, 4) für Werkzeuge oder Hilfsmittel angebracht sind. Das Gestell ist mit parallelen Trägern (5) verbunden, die um zueinander parallele Achsen (7) verschwenkbar sind. An den Trägern sind Rollen (6) gelagert, mit denen sich das Gestell auf den beiden Dachflächen in der Nähe des Firstes abstützt. Das Gestell ist hierdurch längs des Firstes verschiebbar.

IPC 1-7
E04D 15/02

IPC 8 full level
E04D 15/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04D 15/02 (2013.01)

Cited by
GB2229482A; CN112482674A

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0093347 A2 19831109; EP 0093347 A3 19850306; DE 8212391 U1 19820826

DOCDB simple family (application)
EP 83103947 A 19830422; DE 8212391 U 19820429